



ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 089 (23-24)

9th October, 2023

Dear Parents / Guardians,

Re: School Nomination for HKAGE Online Learning Programmes for Screening (2023-2024)

The School Nomination 2023-2024 for online learning programmes for screening at the Hong Kong Academy for Gifted Education (HKAGE) has commenced.

The Hong Kong Academy for Gifted Education (HKAGE) is the only government subvented organisation offering free, off-school gifted education programmes to students aged 10 to 18 in Hong Kong. The arrangements and timeline of school nomination are as follows:

Dates	Events / Procedures	Nomination and Selection Procedures
now to 11 Oct 2023 (12:00 noon)	Apply for Online Screening Programmes	Submit the reply slip online and sign the e-notice
now to 12 Oct 2023 (12:00 noon)	School Coordinators fill in the school nomination form for applicants	School Coordinators arrange ONE appropriate "Screening Programme" for each applicant according to their interest or potential.
18 Oct 2023	Online Screening Programme Application Result Announcement	"Screening Programme" application results and login details will be sent via email to School Coordinators and parents on 18 Oct 2023.
25 Oct 2023 (9:00 a.m.) to 10 Jan 2024 (12 noon)	Online Screening Programme	Students use the given USERNAME and PASSWORD to login and complete the "Screening Programme" within the designated period. The time limit allowed for the final assessment is 60 minutes. Students may only attempt the final assessment two times at most before the deadline. Only the higher score will be counted. The questions for the second attempt (if taken) may be different from the first one.
4 Jan 2024 (9:00 a.m.) to 31 Jan 2024 (12 noon)	Apply for "Principal's Nomination"	"Principal's Nomination" School Coordinators nominate ONE Secondary 2 to Secondary 4 student who is gifted in leadership via the newly added "Principal's Nomination". Nominated student, being exempt from the Stage 1 Screening Programme, will be invited to submit their personal profiles for assessment as required in Stage 2.
Late Jan 2024	"Screening Programme" results announcement and invitation to submit student personal profiles	School Coordinators follow up with (i) students who have passed the "Screening Programmes"; and (ii) the student who participated in the added "Principal's Nomination" to submit their profiles for further screening.
Mid Feb 2024	Briefing session (Cantonese)	HKAGE conducts a briefing session to introduce the arrangements for submission of student's personal profile and the operation of the Online Nomination Platform (ONP).
Late Feb – Mid March 2024	Submit Students' Personal Profile	School Coordinators login to the Online Nomination Platform (ONP) to submit students' personal profiles or facilitate parents to prepare the required information, including: <ol style="list-style-type: none">1) Nomination reasons by school2) Parents' observation on the nominee3) Softcopies of school reports (school year 2022/2023)4) At most 3 significant achievements with softcopies of supporting documents5) Softcopies of intellectual assessment reports6) One creative work in the means of audio, video, word, pictorial format, etc.7) At most 3 softcopies of additional

		information
Apr to May 2024	Screening by the HKAGE	HKAGE assesses the students' personal profiles for admission consideration.
Late May 2024	Nomination result announcement and student member registration	School Coordinators and Students' parents log on to the ONP to check the nomination results and register to confirm student membership.
Late Jun 2024	Activate HKAGE account and check accounts information	Students and their parents log on to the ONP to check the HKAGE accounts for students, parents and schools, requirements of student membership and orientation information.

To facilitate the process of School Nomination, please complete the reply slip by **13th October, 2023 (Friday)**. For enquiries, please contact Miss NG Kar Wai Vivien at 2546 0117.

(Miss NG Kar Wai Vivien)
for Principal



聖類斯中學
通告第 089 號 (23-24)

各位家長/監護人：

香港資優教育學苑網上甄選學習課程學校提名計劃

本學年香港資優教育學苑（下稱學苑）網上甄選學習課程現已開始接受學校提名。

學苑是本港唯一一間獲政府資助、為年齡介乎 10 至 18 歲的學生提供免費校外資優教育課程的機構。每學年主要透過「學校提名」及「自身提名」計劃取錄學員。有意成為學苑學員的資優學生必須先完成「第一階段：香港資優教育學苑網上甄選學習課程」，並取得合格成績，方可進入「第二階段：遞交提名資料」接受進一步甄選。提名安排及時間表如下：

日期	活動程序	提名及及甄選程序
即日起 至 2023 年 10 月 11 日 (正午 12 時)	申請參加甄選課程	家長簽閱網上通告
即日起 至 2023 年 10 月 12 日 (正午 12 時)	統籌老師遞交學校提名表	學校統籌老師根據每位參加學生的興趣及潛能，安排報讀一個合適的甄選課程。
2023 年 10 月 18 日	公佈網上甄選課程報名結果	報名結果 (包括網上甄選課程登入詳情) 將於 2023 年 10 月 18 日以電郵方式發送至學校統籌老師及家長。
2023 年 10 月 25 日 (上午 9 時) 至 2024 年 1 月 10 日 (正午 12 時)	修讀網上甄選課程	學生使用報名結果通知電郵中指定的學生賬戶及密碼登入並開始修讀網上甄選課程。
2024 年 1 月 4 日 (上午 9 時) 至 2024 年 1 月 31 日 (正午 12 時)	安排學生參加校長提名	學校統籌老師透過校長提名名額提名一位具有卓越領導力的中二至中四學生。獲提名學生無須修讀第一階段的甄選課程，將被邀請於第二階段直接向學苑提交學生個人檔案進行甄選。
2024 年 1 月下旬	發放網上甄選課程成績及邀請遞交學生個人檔案	學校統籌老師跟進(i)於甄選課程取得合格成績的學生及(ii)參加增設的校長提名的學生遞交個人檔案進行進一步甄選。
2024 年 2 月中旬	簡介會(粵語)	學苑舉辦簡介會，介紹遞交個人檔案的安排及網上提名平台的操作。
2024 年 2 月下旬至 3 月中旬	遞交學生個人檔案	學校統籌老師使用學校賬戶登入網上提名平台遞交合資格學生個人檔案或協調合資格學生的家長遞交相關資料，包括： 1) 學校提名原因 2) 家長對獲提名學生之觀察 3) 電子版學校成績表(2022/23 學年) 4) 最多三項最具代表性成就的電子版證明文件 5) 電子版智力評估報告 6) 一項創意作品，形式例如音頻、視頻、文字、圖片等 7) 最多三項電子版補充資料
2024 年 4 月至 5 月	學苑進行提名甄選	學苑甄選提名資料以作取錄考慮。
2024 年 5 月下旬	公佈提名結果及學員註冊	學校統籌老師及學生的合法監護人登入網上提名平台查看提名結果。獲取錄學生的合法監護人須為學生登記確認學員資格。

2024年6月下旬	啟動學苑帳戶及查閱帳戶資料	學校統籌老師及學生的合法監護人登入網上提名平台查閱學員資格要求及迎新資訊。
-----------	---------------	---------------------------------------

如欲透過學校提名計劃報讀網上甄選課程，請於 **2023年10月13日或之前** 填妥回條。如有查詢，請電 2546 0117 與吳家慧老師聯絡。

校長

易浩權博士

(吳家慧老師代行)

二零二三年十月九日

Reply Slip

Circular No. 089(23-24)

Re: School Nomination for HKAGE Online Learning Programmes for Screening (2023-2024)

Student's Chinese name 學生中文姓名:	
Student's English name 學生英文姓名:	
ID Card No. 身份證明文件編號[格式: A123456(7)]:	
Date of birth 出生日期 (yyyy-mm-dd):	
Class(Current School year) 級別(本學年):	
Name of Parent in Chinese 家長中文姓名:	
Name of Parent in English 家長英文姓名:	
Relationship with student 與學生的關係:	
Emergency Contact Telephone No. of Parent 家長緊急聯絡電話號碼:	
Email Address of Parent 家長電郵地址:	
Re-type Email Address 再次輸入電郵地址:	
Screening Programme applying 報讀甄選課程 (Choose ONE only 只可選擇一個):	<input type="checkbox"/> Secondary Chinese Online Learning Programme for Screening 中學中文網上甄選學習課程 <input type="checkbox"/> Secondary English Online Learning Programme for Screening 中學英文網上甄選學習課程 <input type="checkbox"/> Secondary Mathematics Online Learning Programme for Screening 中學數學網上甄選學習課程 <input type="checkbox"/> Secondary Science Online Learning Programme for Screening 中學科學網上甄選學習課程
Applying for Principal's Nomination 申請校長提名: (每間中學可提名一位中二至中四具有卓越領導力的學生。 Each secondary school can nominate ONE student of Secondary 2 to Secondary 4 who is gifted in leadership to the HKAGE.)	<input type="checkbox"/> Yes Please list the activities the applicant has participated in and the positions held: <hr/> <input type="checkbox"/> No